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Abstract (en)
The embroidery machine has a needle plate having a needle opening. A shuttle race is provided downstream of needle plate and is provided with
a running face through which a shuttle (15) is movable back and forth. A needle channel (39) is formed in the running face of shuttle race. A drive
unit (25) is arranged to generate the reciprocating movement of shuttle on running face. A needle guide structure (41) is provided to limit the lateral
deflection of a needle (43) which is passed through the needle channel. An independent claim is included for method for forming shuttle embroidery.

Abstract (de)
Eine Stickmaschine, insbesondere Schiffchenstickmaschine oder Steppmaschine, besitzt eine vordere Stichplatte mit einer Nadelöffnung und
wenigsten eine hinter der vorderen Stichplatte vorgesehene Schiffchenbahn mit einer Lauffläche, über welche ein Schiffchen hin und her bewegbar
ist. Ein Schiffchenantrieb für das Schiffchen umfasst ein nicht näher dargestelltes Getriebe, welches mit einem Treibereinrichtung zur Erzeugung
der hin- und hergehenden Bewegung in Verbindung steht. Ein mit dem Schiffchenantrieb mitlaufendes und vor dem Schiffchen angeordnetes
Nadelführungselement (41) drängt die Nadel (43) in den Nadelkanal (39) zurück, sodass eine Kollision zwischen dem Schiffchen (15) und der Nadel
(43) zuverlässig vermieden wird.
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